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CONCEPT Verslag van de (jaarlijkse) Algemene Ledenvergadering 

Vrijdag 26 juni 2020, aanvang 13.00 uur Locatie: ZOOM meeting 

Aanwezig: 26 leden, inclusief 5 bestuursleden 
5 berichten van verhindering zijn ontvangen 

Conform de tijdelijke wetswijzigingen en naar aanleiding van de agenda konden leden tot 72 uur voorafgaand 
aan de vergadering schriftelijk danwel elektronisch vragen bij het bestuur indienen. Er zijn geen vragen 
ontvangen.  

1. Opening en mededelingen (voorzitter Marco Hagendijk) 
Na enige vertraging in verband met de technische instellingen van ZOOM heet de voorzitter iedereen van 
harte welkom bij deze unieke Algemene Ledenvergadering. Een bijzonder warm welkom aan de leden die 
voor het eerst aanwezig zijn. 
De spelregels voor de vergadering worden uitgelegd. Alle microfoons worden op mute gezet behalve die van 
de spreker. Stemmingen en het indienen van vragen zal via de chatfunctie plaatsvinden. Antwoorden zullen 
niet tijdens de vergadering worden gegeven maar daar zal het bestuur later op terug komen. 
De voorzitter vraagt of de aanwezigen het eens zijn met het voorgestelde agenda; geen toevoegingen of 
wijzingen worden voorgesteld. 
Het bestuur wenst na agendapunt 6, verkiezing bestuursleden, een extra punt aan de agenda toe de voegen. 
Voordat wij verder gaan verzoekt de voorzitter iedereen te gaan staan voor een minuut stilte ter ere van de 
leden die in het afgelopen verenigingsjaar zijn overleden. 
 

2. Vaststelling van het verslag van de Algemene LedenVergadering d.d. vrijdag 12 april 2019 
De voorzitter neemt het verslag pagina voor pagina door en vraagt of er tekstueel of naar aanleiding van 
correcties, vragen of opmerkingen zijn. Er wordt geen chatbericht ontvangen.  
Het verslag wordt, met dank aan de secretaris, vastgesteld.  
 

3. Jaarverslag van de secretaris 2019 (secretaris Remco Blijleven) 
De secretaris leest voor uit zijn verslag. Het afgelopen jaar was wederom een druk jaar met veel activiteiten 
voor de leden. In 2019 bereikte Prometheus de leeftijd van 65 jaar. Een aantal gratis activiteiten werden op 
de Campus georganiseerd. Er is bijzondere aandacht voor de vrijwilligers die bij naam worden genoemd. De 
vrijwilligers zorgen ervoor dat de vereniging op zoveel vlakken actief kan zijn.  
 
Prometheus heeft op dit moment een geschil met de boer die zijn land verpacht heeft aan Prometheus en in 
gebruik is door Prometheus Ruitersport. Een voormalig bestuurslid heeft de pachtovereenkomst getekend 
waardoor de verantwoordelijkheid nu naar het huidige bestuur doorvloeit. De boer is van mening dat de 
grond verontreinigd is. Een bureau wordt ingeschakeld om de vermeende verontreiniging in kaart te brengen. 
In augustus 2020 wordt het land aan de boer teruggegeven en zal het geschil worden opgelost. 
De voorzitter vraagt of er vragen of opmerkingen zijn. Geen vragen of opmerkingen worden ontvangen en het 
verslag wordt met dank aan de secretaris ongewijzigd vastgesteld. 
 

4. Jaarverslag van de penningmeester 2019 (penningmeester Remco Blijleven)  
a)  Toelichting op de jaarstukken  
b)  Verslag van de kascommissie 2019  
c)  Goedkeuring van de jaarstukken 2019 
d)  Decharge van het bestuur 

De penningmeester vertelt over zijn verslag. In tegenstelling tot het begrote positieve saldo heeft de 
vereniging het jaar met een negatief saldo afgesloten. Het negatieve saldo is te wijten aan een groot 
aantal deelnemers aan verschillende activiteiten die een aanzienlijke subsidie uit middelen van de 
vereniging ontvangen.  
K€ 15 is een reservering voor kosten die worden verwacht bij eventuele sanering van de eerder 
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genoemde gepachte grond. De exacte kosten voor opruiming van verontreiniging zijn nog onbekend. 
De penningmeester vraagt of er vragen of onduidelijkheden over zijn verslag zijn. Geen vragen worden 
ontvangen. 
 
De kascommissie, bestaande uit Mevrouw Riny Purmer en de heer Maarten de Groot, heeft de financiële 
administratie, de dagafschriften en facturen gecontroleerd en in orde bevonden. Helaas zijn beiden 
vandaag verhinderd. Zij hebben het verslag voor akkoord getekend op 24 juni 2020. 
De voorzitter vraagt aan de vergadering of zij het bestuur decharge verlenen. 18 aanwezigen gaan 
hiermee akkoord, er zijn 4 onthoudingen. Het bestuur stemt niet mee. 
Het bestuur wordt decharge verleend. 

5. Verkiezing leden van de kascommissie 
De voorzitter dankt Riny Purmer voor haar inzet de afgelopen 3 jaar als lid van de kascommissie. In 2021 
vormen Maarten de Groot en Ton Visser de kascommissie. Een nieuw lid wordt gezocht dat in 2021 
reservelid is en in 2022 tot de kascommissie zal toetreden. De heer Hans Meijerathken treedt toe. 
Verschillende berichten met uiting van dank worden in de chat ontvangen. 
 

6. Verkiezing Bestuursleden 
De bestuursperiode van Brigitte van Veen is tot een einde gekomen en zij verlaat vandaag het bestuur. De 
voorzitter dankt Brigitte voor haar inzet en collegialiteit in de afgelopen jaren. Hij hoopt dat Brigitte als lid bij 
de vereniging betrokken zal blijven. 
Het bestuur stelt Kim Scheffelaar voor als bestuurslid in de functie van secretaris. Er is geen aanmelding van 
een ander kandidaat ontvangen. Er wordt op de benoeming van Kim gestemd; 16 ja-chats worden genoteerd. 

Extra agendapunt – lid van verdienste 
De voorzitter verzoekt Brigitte van Veen de vergadering tijdelijk te verlaten. 
Aan de leden stelt de voorzitter voor Brigitte te benoemen tot Prometheuslid van verdienste. In de chat 
worden 13 akkoord berichten en felicitatiechats ontvangen. 
Na terugkomst ontvangt Brigitte bloemen en een zilveren Prometheusspeld. Na COVID-19 zal de speld 
tijdens een diner door de voorzitter worden opgespeld. 

7. Activiteitenplan 2020/2021 
De voorzitter geeft het woord aan Jackie Frew. Er was een mooi activiteitenplan bedacht maar COVID-19 
heeft daar verandering in gebracht. Reeds geplande activiteiten hebben we zonder extra kosten kunnen 
annuleren of verschuiven naar een latere datum. Wij zijn direct begonnen met het versturen van een 
wekelijkse nieuwsbrief met daarin een gevarieerd aanbod Prometheus at HOME activiteiten. Het aanbod 
loopt uiteen van een dagelijkse HOMEQUiz en BINGO tot het raden van het aantal snoepjes in een pot en 
het kweken van zonnebloemen. Er wordt enthousiast deelgenomen aan deze online activiteiten.  
Wanneer de COVID-19 maatregelen verder worden versoepeld, hopen we in september het normale 
programma weer voorzichtig op te pakken, uiteraard rekening houdend met regels van zowel de overheid als 
TU Delft. 
 

8. Begroting 2020 
De penningmeester licht zijn begroting toe. Evenals bij het activiteitenplan speelt COVID-19 hier een 
belangrijke rol en zullen de werkelijke kosten en opbrengsten voor 2020 anders zijn dan in de begroting 
verwacht werd. Alle Prometheus at HOME activiteiten worden gratis aangeboden. 
 

9. Rondvraag 
Alvorens aan de rondvraag te beginnen wordt Jackie Frew naar voren geroepen. Zij ontvangt bloemen en 
dankwoorden van de voorzitter voor haar goede werk voor de vereniging. Verschillende dankchats worden 
ontvangen. 
 
De volgende vraag van de heer Kok wordt ontvangen:  
Er is een reservering opgenomen van k€ 15 voor de vervuilde binnenbak (?). De erfpachtovereenkomst stelt 
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dat de eigenaar een compensatie verschuldigd is. Hoe verhouden deze twee feiten zich tot elkaar?  
Tijdens de vergadering is het niet mogelijk een antwoord hierop te geven, het bestuur zal hier later op terug 
komen. 

 
Reactie van het bestuur (september 2020): 
In verband met de onderhandelingen die nog gaande zijn, is het niet mogelijk om inhoudelijk op deze vraag in 
te gaan. 

10. Sluiting 
De voorzitter dankt een ieder voor zijn/haar tijd en aanwezigheid. Hij hoopt dat iedereen in goede gezondheid 
blijft en dat we elkaar in 2021 in levende lijve kunnen ontmoeten. 
 

 

Vastgesteld d.d. 28 mei 2021 
 
 
 
 
 
 ________________________   ________________________   _________________________  
Marco Hagendijk Kim Scheffelaar Remco Blijleven 
Voorzitter Secretaris Penningmeester 
 
 
 
 
 
 ________________________   ________________________   
Gillian Saunders Udo Ouwerkerk 
Bestuurslid Bestuurslid 


